
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde 
Dato: d. 3.3.2025 

Deltagere: Martine (formand), Flemming (skoleleder), Jan (SFO-leder), Dorthe (leder), Anette (TR og lærer), 
Steffen (pædagog), Dan (forælder), Søren (forælder), Christian M. (forælder), Trine (forælder), Inga 

(forælder) 
Fiona (8.a, elev), Rebekka (8.a, elev) 

Mødeleder: Martine (Formand) 
Referent: Inga  

Afbud: Christian A. (næstformand), Sabrina (leder) 
 

Skolebestyrelsesmødet er fra 
kl. 17.00-19.00 

Punkt/tidsramme 

Noter Beslutning 

 
1. Godkendelse af dagsorden.  
Opfølgning fra sidste møde  
Valg af referent 
 

 Godkendes 
 
Opfølgning ok. 
 
Referent: Inga 

 
2.Elevrådet (10 min) 

 

1: Ønsker at drøfte skolemad: Fx 
en madbod på Torvet 
 
2: Områder til udskolingens 
elever. 

1: Der er nogle ret skrappe regler, 
fordi man har med mad at gøre, 
men skoleledelsen vil gerne være 
nysgerrig på ideen. SB opfordrer 
elevrådet til at spørge ind til, 
hvordan de gør det på andre 
skoler (via Fælleselevrådet). 
 
2: Elevrådet efterspørger flere 
brætspil, og der lægges op til, at 
familier kan donere, og at 
klasserne evt. kan gøre brug af 
klassekasse. Der er nogle ubrugte 
pallemøbler, som kan tages i brug 
+ en aftale om møbler fra 
Klemmenstrupgård.  
 
Det foreslås, at elevrådets 
medlemmer får billeder op at 
hænge ved siden af postkassen. 

 
3.Forslag til ny tilskudsmodel i 
høring hos Skolebestyrelsen 
(bilag 1) 

 

Den nye model indebærer, at der 
gives et tilskud ved elev nummer 
23. Det er et lidt mindre tilskud 
end ved den nuværende model 
(ved elev nr. 27), men det er til 
gengæld lidt tidligere, at 
tilskuddet kommer.  
Ledelsen bakker umiddelbart op 
om den nye model.  

Skolebestyrelsen tilslutter sig den 
nye model, og dette vil fremgå af 
høringssvaret.  



 
4.Godkendelse af 
timefordelingsplan 2025/26 
(bilag 3) 

Det drejer sig om lærernes 
timefordeling.  
Ledelsen vil gerne undgå, at man 
underviser i mere end to klasser, 
når det gælder matematik og 
dansk, idet 
klasselærerfunktionen følger de 
fag.  
Det er også et ønske, at der er 
relativt få lærere tilknyttet 
indskolingen. 
Der er et udkast til, at der 
reduceres i musik, fordi det er et 
hårdt fag at undervise i 
(støjmiljø-mæssigt), og derfor er 
faget vanskeligt at lærer-dække. I 
stedet indføres en trivselstime. 
Skolen vil gerne lave en særlig 
indsats i matematik i 3.-6. årgang. 
Det tilstræbes, at valghold ligger 
sidst på dagen, så der er 
mulighed for ekskursioner.  

Skolelederen fremlægger de 
forskellige benspænd ved 
timefordelingen, og 
skolebestyrelsen kommer med 
input. Skoleledelsen tager 
drøftelserne videre til lærerne; 
herunder fordelingen af 
musik/billedkunst 5. – 6. årgang. 
Skolebestyrelsen godkender 
timefordelingsplanen. 
 
Lærerne er blevet forelagt de nye 
ringetider og synes, det er ok.  
Skolebestyrelsen godkender 
ringetiderne (7. lektion skal 
fremover slutte 14.25). 
 
Der lægges også op til, at 0. og 1. 
klasse får fri kl. 12.00 to dage om 
ugen. 

 
5.Eleverstatning. 
Drøftelse af elev/forældre 
ansvar i erstatningssager. 
(bilag 2) 

 

Der har været et par eksempler 
på skolemateriale, der er blevet 
ødelagt, og vi drøfter det 
kollektive ansvar, og hvornår man 
kan tale om et erstatningsansvar. 
Der er hændelige uheld, der er 
simpel uagtsomhed, der er grov 
uagtsomhed, og der er forsæt. 
 
Der opleves generelt en større 
ligegyldighed blandt eleverne, og 
lærere og pædagoger oplever, at 
det er blevet sværere at skabe 
lydhørhed blandt eleverne. Det 
er et stigende problem med ting, 
der bliver ødelagt, og der savnes 
konsekvens af børnenes 
handlinger.  

Skolebestyrelsen bakker op om, 
at der kan sendes en regning 
hjem som konsekvens af 
hærværk.  

 
6. Ekstraordinær frihed  
udenfor skoleferier (elever).   

 

Der er kommet nye retningslinjer 
for registrering af fravær.  
Sygdom dækker over: alm. 
sygdom, fravær som følge af 
konkrete diagnoser eller 
funktionsnedsættelser, 
lægebesøg, tandlægebesøg og 
hospital samt skolevægring. 
 

 



Ekstraordinær frihed: Dette skal 
der anmodes om, og det er 
ledelsen, der godkender det. Hvis 
ledelsen ikke godkender det, så 
står det som ulovligt fravær.  

 
7.Nyt fra ledelsen 

 

Der har været oplæg fra 
forvaltningen til, hvordan man 
kan lave online-undervisning til 
elever med skolevægring, men 
oplægget var ikke så 
gennemarbejdet, så det er endnu 
ikke implementeret.  
 
Der er ansat en ny 
matematiklærer i indskolingen, 
som havde første arbejdsdag 3. 
marts 2025.  

Forslag: Det seneste referat 
sendes ud med dagsordenen.  

 


